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Motioner inför årsmötet, Solna Fältrittklubb 2025-02-16 
 

Bifogat finns 3 motioner (numrerade 1-3) inför Sfrk:s årsmöte. 

Avsändare är hoppgruppen lördagar 10.30 (lilla ridhuset); 

Anna Florinus 

Birgitta och Saga Bexell 

Carolina Moodysson 

Eva Berger 

Helena Swahn 

Lena Gustavsson 

Zelmica Kronholm Hylander 

Solna, 2025-01-26 
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1. Motion avseende hindermaterial till lilla ridhuset 
 

Bakgrund 

Då hindermaterial krävs i båda ridhusen, både för den vardagliga verksamheten samt på 

tävlingar, så behövs en inventering och fördelning av det som finns att tillgå. Lilla ridhuset 

ska inte bara få ärva det som blir över i stora ridhuset.  

 

Några konkreta förbättringsförslag för hinderparken i lilla ridhuset: 

• Köpa in skenor och skållor till plaststöden i lilla ridhuset. Att byta till skenor gör att 

stöden kan användas på lokaltävling på framhoppning samt att de blir mer 

användarvänliga i den vardagliga verksamheten. En första kostnadsuppskattning är 

ca 2000 kr. Lördagsgruppen kan montera. 

• Inköp av lätta träbommar, som även kan användas vid framhoppningen på 

lokaltävling. Viktigt att även elever som enbart hoppar i lilla får möjlighet att rida på 

andra bommar än de enfärgade och grön/vita. Hinderpaket finns tillgängligt att köpa i 

prisklassen 10-20 000 kr beroende på antal hinder och infångare som önskas. 

• Mjuka bommar – används flitigt och behöver utökas och varieras i färg. Kostnad ca 

1500 kr. 

 

 

Vi önskar att årsmötet beslutar följande: 

• Att ge verksamheten i lilla ridhuset samma förutsättningar som i det stora i enlighet 

med ovan och omgående ombesörja en förbättring av hinderparken i lilla ridhuset. 

• Att godkänna en budget på 25 000 kr för detta. 
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2. Motion avseende upprustning av utebanan 
 

Bakgrund 

Utebanan är ett utmärkt alternativ till ridhusen när vädret tillåter samt att den även är en extra 

framridningsplats för både dressyr och hoppning på våra lokala tävlingar. Det är bra att den 

fått påfyllning med nytt underlag under 2024, men några fler saker behöver ordnas för att vi 

ska kunna nyttja banan på ett bra sätt. 

 

• Tyvärr är utebanan lite på ” på glid” och staketet är rangligt på vissa ställen – 

upprustning behövs i form av staket/ram för att ridbanan ska vara säker.  

• Det är heller inte säkert att sitta upp från sargen kring ridbanan eller vingliga EU-

pallar utanför stallet så vi föreslår ändamålsenliga uppsittningsblock. 

• Utebanans hinderpark ligger idag oskyddad och mycket har förstörts, det behövs 

förvaring för bommar och stöd. 

 

 

Vi önskar att årsmötet beslutar följande: 

• Att staket och ram ses över. 

• Att det ska ske inköp av uppsittningsblock för utomhusbruk – kostnad ca 2600 kr/st.  

• Att ta fram förvaring för bommar och stöd på utebanan. 

  



Motioner inför Sfrk:s årsmöte 2025-02-16 
 

4 
 

3. Motion avseende trafikmiljön på och runt anläggningen 
 

Bakgrund 

Vår anläggning ligger i ett område som är väldigt trafikerat av många olika trafikanter, varav 

ett stort antal är oskyddade trafikanter. Det är vår uppgift att skydda de som kommer till vår 

anläggning och även att bistå med att skydda personal och hästar. I nuläget kan konstateras 

att det finns uppenbara brister som behöver åtgärdas – både inom klubben och hos 

kommunen. 

 

Möjliga förbättringar för närområdet att utreda skulle kunna vara fartkameror, 

hästövergångsställen, omkörningsförbud, längre 30-sträcka, stopplinjer, information till och 

dialog med polis, kommun, SL, taxibolag m.fl. 

 

Det behövs tydligare anslagna regler kring vad som gäller vid framförande av fordon på 

anläggningen samt att alla vi som vistas på anläggningen föregår med gott exempel och 

följer de anvisningar som finns. 

 

Stallplan och parkering blir allt som oftast isgata under vinterhalvåret och i nuläget går 

personalen med hink och skopa för att sanda. Detta är inte hållbart ur arbetsmiljösynpunkt 

med risker för slitage och arbetsskador. Om de inte sandar blir det en stor olycksrisk för 

medlemmarna som besöker anläggningen, personal samt hästar. En spridare skulle 

underlätta sandningen så att det går fortare och vara mer ergonomiskt. 

Detta gagnar hästar, personal och medlemmar som slipper ”stå på näsan”. 

 

 

Vi önskar att årsmötet beslutar följande: 

• Att styrelsen tillsätter en arbetsgrupp som tillsammans med ridskolan kartlägger 

trafikmiljön kring anläggningen med avseende på risker för människor och djur, 

arbetsmiljöaspekter och allmän trivsel. 

• Att arbetsgruppen tar fram en åtgärdsplan för att förbättra trafiksäkerheten och miljön 

kring anläggningen inför terminsstart hösten 2025. 

• Att anslag och information kring trafikflödet och gällande regler tydligt kommuniceras 

till medlemmarna. 

• Att klubben och ridskolan gör gemensam sak i att köpa in en spridare (manuell), 

kostnad ca 5000kr. 

 


